
Bijdrage ChristenUnie-SGP met betrekking tot crisisnoodopvang in Leiderdorp 

Voorzitter, 

In de verkiezingsperiode luidde één van de stellingen van het Kieskompas ‘Leiderdorp moet meer asielzoekers 
opvangen’. Onze fractie heeft toen met overtuiging  ‘mee eens’ ingevuld bij deze stelling. En dat deden wij niet 
omdat wij vonden dat er in Leiderdorp te weinig werd gedaan voor vluchtelingen. Integendeel voorzitter! 
Tijdens de behandeling van de jaarstukken en de bestuursrapportage afgelopen zomer, hebben wij als fractie 
aangegeven dat we zien dat Leiderdorp gastvrij is, en zich bekommert om vluchtelingen en statushouders. Dit 
uit zich onder andere door Oekraïense vluchtelingen een waardige plek te bieden en ook door te voldoen aan 
de taakstelling wat betreft de statushouders.  

Vanavond spreekt de raad over het voorstel met betrekking tot de crisisnoodopvang aan de Elisabethhof. Dat 
voorstel kan op steun van onze fractie rekenen. En dit moet helaas omdat de nood zeer hoog is. Dat  was ook 
de reden waarom onze fractie samen met D66 actualiteitsvragen heeft gesteld in de raad van 12 september. 
Het is wat onze fractie betreft onbestaanbaar,  dat we in ons land vluchtelingen geen onderdak kunnen bieden 
maar hen slechts een grasveld onder de blote hemel geven met alle gevolgen van dien. Daarom is onze fractie 
het college dankbaar dat zij niet wegkijken maar wéér een extra stap zetten door een locatie voor 
crisisnoodopvang aan te bieden. Wij ondersteunen dit van harte! En uiteraard past hierbij ook een woord van 
dank aan de gemeente van Power City die tijdelijk hun kerk delen met de vluchtelingen. Mooi dat de kerk op 
deze manier niet alleen een toevluchtsoord is voor gemeenteleden maar ook een schuilplaats biedt aan  
vluchtelingen.    

Uiteraard zijn er terechte zorgen bij bewoners, ondernemers en ander betrokkenen in de nabijheid van de 
locatie. De samenstelling van de groep is op z’n zachtst gezegd niet bepaald divers en mede daarom moeten de 
zorgen serieus genomen worden. Dat ze serieus genomen worden zien wij terug in de door de gemeente 
gestelde voorwaarden zoals 24/7 beveiliging,  een verbod op nuttigen en verhandelen van alcohol en drugs en 
het zorgdragen voor een fatsoenlijke dagbesteding. Kortom, onze fractie kan zich vinden in de gestelde 
voorwaarden omdat deze wat ons betreft respectvol zijn richting de vluchtelingen maar ook richting de 
Leiderdorpse burgers. Wij zouden het college graag als suggestie mee willen geven om een open dag of avond 
op de locatie te organiseren vóórdat de groep arriveert. Op deze manier kunnen Leiderdorpers zelf zien hoe de 
huisvesting er van binnen uit ziet en hoe het een en ander is geregeld. Tegelijk kunnen dan op dat moment de 
zorgen en vragen worden gedeeld. Ongetwijfeld draagt dit bij aan begrip voor de situatie van de vluchtelingen.  

Voorzitter, wij zien dat er door de ambtenaren van Leiderdorp keihard wordt gewerkt. Dat is fantastisch maar 
tegelijk ook een zorg omdat de capaciteit van  de organisatie zwaar onder druk staat. En deze druk wordt alleen 
maar groter met dit voorstel. We roepen het college op, om het welzijn van de medewerkers goed in de gaten 
te houden. Juist met een onderwerp als vluchtelingen kan iedereen met de beste bedoelingen keihard rennen 
maar dit mag nooit ten koste gaan van de persoonlijke situatie van onze medewerkers.    

Voorzitter, ik dank u voor de mogelijkheid die u gegeven heeft om toch vanavond het geluid van onze fractie te 
laten horen.  En uiteraard ook dank aan het CDA in de persoon van mevr .van der Stelt die onze stem wilde zijn.  

Tot slot, wens ik de raad vanavond veel wijsheid toe bij het nemen van een besluit. 


